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Lux.-Mühlenbach

apartment - 1 bedroom
44 m2

This furnished one-bedroom apartment situated in a calm, forested area has been rented!

On the second floor and nestled amidst a calm forest, this charming ±44 sqm apartment offers an entrance, an equipped kitchen/ dining room with plenty of
storage, a living room , a bedroom with wardrobes as well as a shower room with toilet and storage room. Its exceptional location offers great views all
around.

In addition, it offers a private cellar and access to a shared laundry room.

Close to the city center and forest as well as bus lines, no. 44 rue des Sept-Arpents in Luxembourg is an exceptional and quiet location.

If you need any further information or an estimate of your property, don’t hesitate to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Cet apartment une chambre meublé situé dans un environnement calm et verdoyant a été loué !

Au deuxième étage d’une petite résidence en lisière de forêt, ce charmant appartement de ±44 m² comprend une entrée, une cuisine équipée/ salle à
manger avec de nombreux rangements, un salon, une chambre avec placards et une salle de douche avec wc et débarras. Son emplacement offre une vue
magnifique sur les alentours.

Il dispose également d’une cave et d’un accès à une buanderie commune.

Proche du centre-ville et de la forêt mais aussi des lignes de bus, le 44 rue des Sept-Arpents à Luxembourg est une localisation exceptionnel et calme.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n’hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

availability : immediately / reference : r_beg_22281 / year of construction : 1961 / cpe : ii
furnished / double glazing / gas / 1 bathroom(s)
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